

Dear Sirs:

M/S Jordan Securities Commission Amman - Jordan

Mn

س معمد عدن \* برجمه عمان \* المده روان مرس

#

السادة هيئة الأوراق المالية المحترمين

عمان ـ الأردن

تحية طيبة وبعد ،،،

## Subject: Arab Potash Company's Global Depositary Receipts ("GDRs")

Please note that the Deposit Agreement between the Arab Potash Company and The Bank of New York Mellon (the "Depositary") relating to an offering of Global Depositary Receipts corresponding to the ordinary shares of the Arab Potash Company (the "Deposit Agreement") will terminate as of 15 August 2017 following the Arab Potash Company's termination notice dated 9 May 2017 and that was given to each of the Depositary and the Bank of Jordan PLC (in its capacity as the custodian with respect to the shares of Arab Potash Company relating to the GDRs listed in London Stock Exchange).

In this regard, the Depositary is required, pursuant to and in accordance with the Deposit Agreement and the Conditions of the GDRs, to liquidate the shares in Arab Potash Company held by it relating to any outstanding GDRs as soon as reasonably practicable after 16 August 2017 and deliver the net liquidation proceeds of those shares pro rata to holders of GDRs.

With respect.

Mohammed Al Razem , CPA , CFA VP Finance and Support Services (CFO)

Cc: H.E. CEO Amman Stock Exchange Cc: Finance Dept./Shareholders Section

Tel +962 6 520 0520 Fax +962 6 520 0080 P.O.Box 1470 Amman 11118 Jordan E-mail info@arabpotash.com www.arabpotash.com الموضوع: إيصالات الإيداع العالمية الخاصة بشركة البوتاس العربية

يرجى العلم بأن إتفاقية الإيداع بين شركة البوتاس العربية و (Bank of New York Mellon) ("البنك المودع") والمتعلقة بعرض إيصالات الإيداع العالمية الممثلة لأسهم شركة البوتاس العربية ستنتهي في 15 آب 2017، وذلك وفقا لإشعار الإنهاء الذي أخطرت به شركة البوتاس العربية بتاريخ 9 أيار 2017 كلاً من البنك المودع وبنك الأردن بصفته الحافظ الأمين لأسهم شركة البوتاس العربية الممثلة لإيصالات الإيداع العالمية للشركة والمدرجة في سوق لندن للأوراق المالية.

وفي هذا الشأن، يرجى العلم بأنه يجب على البنك المودع طبقاً لإتفاقية الإيداع وشروط إيصالات الإيداع العالمية الخاصة بشركة البوتاس العربية بأن يقوم ببيع أسهم شركة البوتاس العربية الممثلة لإيصالات الإيداع العالمية الخاصة بالشركة في أقرب وقت ممكن عمليا وبعد تاريخ 16 آب 2017 وتسليم صافي عمليات بيع هذه الأسهم لحملة إيصالات الإيداع العالمية كلاً حسب حصته.

وتفضلوا بقبول فانق الإحترام

محمد السرازم

تائب الرئيس التنفيذي للمالية والخدمات المسانده

هيئة الأوراق المالية الدائرة الادارية / الديوان الا

۱۱۸ آت ۲۰۱۷ الرقم المتسلسل من من الجهة المختصة من الم نسخة/ عطوفة المدير التنفيذي لبورصة عمان نسخة/ الدائرة المالية – قسم المساهمين